
SE-PO.0052-16/08
P R O T O K Ó Ł      Nr  XLVI/08

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   30 grudnia  2008 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  17

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - nieobecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - nieobecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski,  Z-ca Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska, Sekretarz 
Miasta – Dorota Bąk, Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek, Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy 
jednostek i zakładów budżetowych, prezesi spółek gminnych, mieszkańcy.
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Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram  XLVI  sesję  Rady  Miejskiej,  zwołaną  na  postawie  art.  20  ust.  1  Ustawy  o 
samorządzie gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, że zgodnie z listą obecności na 
sali jest  wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Zaproponował  wprowadzenie  do  porządku  obrad  w  pkt  6.6  projektu  uchwały  w  sprawie 
dopłaty do ceny 1 m. sześciennego  dostarczonej wody wynikającej z taryfy za dostarczoną  
wodę  i  odprowadzanie  ścieków  na  terenie  Gminy  Czeladź,  zatwierdzonej  uchwalą  Nr  
XXVII/281/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi oraz autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie  
zmian w budżecie miasta na 2008 r.

- Kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad w pkt. 6.6 projektu uchwały 
w sprawie dopłaty do ceny 1 m. sześciennego  dostarczonej wody wynikającej z taryfy za 
dostarczoną  wodę  i  odprowadzanie  ścieków  na  terenie  Gminy  Czeladź,  zatwierdzonej 
uchwalą Nr XXVII/281/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej/

   15  głosów za
     1  głos  przeciw
     0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła porządek obrad.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Interpelacje i zapytania radnych. 
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4. Zapytania mieszkańców.
5. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców.

 6.   Podjęcie uchwał w sprawie:
1. zmian w budżecie miasta na 2008 rok.
2. zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Czeladź.
3. uchwalenia Miejskiej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2009 – 

2015.
4. zamiany działki nr 6/2 k. m. 26 o powierzchni 5715 m. kw. położonej przy ul. 3 Szyb w 

Czeladzi stanowiącej własność prywatną na działkę nr 4/4 oraz działkę nr 5/4 k. m. 26 o 
powierzchni łącznej 4844 m. kw. położone przy ul. 3 Szyb stanowiące własność Gminy 
Czeladź.

5. zamiany części działek nr 14/2 i 15/2 k. m. 49 o pow. około 4000 m. kw. położonych przy 
ul. Staropogońskiej stanowiących własność Gminy Czeladź na działkę nr 11 k. m. 23 
położoną przy ul.  Będzińskiej,  działkę  nr  13 k.  m.  34 położoną przy ul.  Szyb  Jana, 
działkę nr 43 k. m. 24 położoną  przy ul. Mysłowickiej oraz działkę 13/2 k. m. 6 położoną 
przy ul. Asfaltowej o łącznej powierzchni 3961 m. kw.  stanowiących własność osób 
fizycznych.

6. dopłaty  do  ceny  1  m.  sześciennego   dostarczonej  wody  wynikającej  z  taryfy  za 
dostarczoną wodę i odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Czeladź, zatwierdzonej 
uchwalą Nr XXVII/281/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi.

      7. Sprawy bieżące.
      8. Zamknięcie obrad sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do interpelacji  i zapytań radnych.

Ireneusz Gawroński                                    -               radny  

- Mieszkańcy pierwszego bloku na ul. 27 Stycznia proszą o umieszczenie tablic zakazujących 
wyprowadzania psów.

- Kiedy  będzie  kontynuowana  wycinka  krzewów przy  „Genewie”  proszę  o  telefon  do  mnie. 
Pokażę o co chodziło mieszkańcom.

- Proszę o zwrócenie się do Komendy Powiatowej o ustawienie radaru na ul. Szybikowej, w 
rejonie cmentarza.

- Ul. Szybikowa, od ul. Katowickiej do przejazdu kolejowego – które grunty są gminy? Chodzi mi 
o  rejon  dawnego  szybiku  wentylacyjnego.  Czy  to  jest  własność  gminy.  Tam  jest  totalny 
bałagan od szeregu lat.

Andrzej Mentel                                            -               radny  

- Kiedy zostaną uzupełnione ubytki w drodze dojazdowej do Przedszkola Nr 4?

Andrzej Świątek                                          -               radny  

- Odnosi się do wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie dopłaty do ceny 
1  m.  sześciennego   dostarczonej  wody  wynikającej  z  taryfy  za  dostarczoną  wodę  i  
odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Czeladź, zatwierdzonej uchwalą Nr XXVII/281/2007 
Rady Miejskiej w Czeladzi.
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- Chodzi  mi  o  sposób  zagospodarowania  terenu,  jaki  Gmin  przejęła  od  CzSM  na  Osiedlu 
Piłsudskiego. Ten teren jest nawet nie wykoszony.

- Proszę o przedstawienie procedury zakupu nieruchomości przy  Rynku. Który z pracowników 
urzędu uczestniczy w negocjacjach? Czy były sporządzane z negocjacji jakieś notatki, czy są 
protokoły ze spotkań? Czy rzeczoznawca,  który  wycenia  te nieruchomości  jest  wybrany w 
przetargu? Kto to jest?

Janusz Gątkiewicz                        -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Ul. Trznadla, przy wyjeździe z ronda jest obniżona studzienka.
- Ul. Słowiańska od ul. Mysłowickiej bardzo duże  nierówności przy studzienkach.
- Parking przy ul. Dehnelów między siedzibą Spółdzielni „SATURN” a prywatnym obiektem też 

jest bardzo dziurawy. Kto jest właścicielem tego terenu?

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- To są tereny SRK.

Wiesław Konderak                        -               radny  

- Brak oznaczenia przejścia dla pieszych na ul. Mysłowickiej od Osady Wrzosowa.

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. 
- Czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos?

Nikt z mieszkańców nie zabrał głosu.

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy  do  odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania  radnych  oraz  zapytania 
mieszkańców.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Wyprowadzanie psów. Zamówimy tablice, umieścimy je.

Ad vocem głos zabrał Sławomir Święch – Przewodniczący Rady.
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Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Wycinka  przy  „Genewie”.  Jest  to  temat  nie  zakończony.  Wiemy  o  jaki  fragment  chodzi. 
Zrobimy.

- Uzupełnienie ubytków przy wjeździe do PP 4. Zajmiemy się tym.
- Studzienka na ul. Trznadla. Sprawdzimy. Porozumiemy się  w tej sprawie z ZIK Sp. z o.o.
- Ul.  Słowiańska  –  nierówności.   Na  przestrzeni  roku  spróbujemy  zrobić  remont.  Ubytki 

uzupełnimy.
- Parking – ul. Dehnelów. To jest teren SRK. Skierujemy po raz kolejny pismo w tej sprawie do 

SRK.
- Przejście dla pieszych na ul. Mysłowickiej.  Wystąpimy w tej sprawie do Powiatowego Zarządu 

Dróg.

Krzysztof Niebylski                       -               Komendant Straży Miejskiej  

- Ustawienie radaru przy ul. Szybikowej. Wystąpimy w tej sprawie do policji.
- Ustalimy, kto jest właścicielem terenu koło cmentarza.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Teren przy Osiedlu Piłsudskiego nie został jeszcze przejęty przez Gminę.
- Procedury  zakupu  nieruchomości.  korzystamy  z  usług  pośrednictwa  nieruchomości. 

nieruchomości są wyceniane przez rzeczoznawców, z którymi Gmina ma podpisaną umowę 
na wycenę nieruchomości.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Dorota Bąk                                      -               Sekretarz Miasta  

- Korzystamy bezpośrednio z osób, które przychodzą zgłosić, ze mają taką ofertę sprzedaży. 
Przychodzą również zgłaszać pośrednicy, gdzie taką ofertę właściciel zgłosił do pośrednictwa. 
Proszę powiedzieć o jaką nieruchomość Panu radnemu chodzi, sprawdzimy dokładnie, która 
firma, czy bezpośrednio właściciel zgłosił do sprzedaży.

Ad vocem głos zabrał radny Andrzej Świątek.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Rynek 26 zakupiliśmy bezpośrednio od właścicieli, którzy się do nas zgłosili, natomiast Rynek 
20 poprzez pośrednika.

- Jeżeli  chodzi  o grunty, zapraszam do Wydziału, gdzie wskażemy które grunty są gminy, a 
które właścicieli prywatnych.

Ad vocem głos zabrał radny Ireneusz Gawroński.
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Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Jeżeli chodzi o konkretne nieruchomości, takie dane można uzyskać w Wydziale Gospodarki 
Nieruchomościami. W pewnych zakresach nie są to rzeczy tajne.

 
Ad vocem głos zabrał radny Andrzej Świątek.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Przed podpisaniem aktu notarialnego strony spisują protokół uzgodnień.

Ad vocem głos zabrał radny Andrzej Świątek.
Odpowiedzi udzielił Sławomir Święch – Przewodniczący Rady Miejskiej

Mirosław Kędzierski                     -               radny  

- Dlaczego sprzedaje się działki 13/3. proszę o odpowiedź na piśmie.

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do podejmowania uchwał.
- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok wraz z autopoprawką.

Głos zabrała Mirosława Budna – mieszkanka.
Od vocem głos zabrali:

1. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej 
2. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta

Urszula Polak Wałek                     -               Skarbnik  Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
miasta na 2008 rok.

Przewodniczący Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzają 
czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej/ 

  15  głosów za
   0  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVI/734/2008  w sprawie   zmian w 
budżecie miasta na 2008  rok  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  studium uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź.

Jolanta Hajdukiewicz                   -               projektantka Studium  

- Omawia zmianę studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
Czeladź.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej
2. Jan Gamrat - radca prawny
3. Jolanta Hajdukiewicz - projektantka studium
4. Andrzej Świątek - radny
5. Władysław Oczkowicz - radny
6. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku zgłoszonego przeze mnie,  aby § 2 lit. i/ 
brzmiał:  „Obszar  nr  9  –  powiększenie  w  kierunku  zachodnim  obszaru  istniejącego 
cmentarza  kosztem  terenów  zabudowy  mieszkaniowej   niskiej  intensywności  o 
charakterze zorganizowanym oraz wprowadzenie terenu parkingu i usług w otoczeniu 
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cmentarza, korektę układu drogowego, a także likwidację strefy ochronnej”?

GŁOSOWANIE  

  13  głosów za
    3  głosy przeciw
    1  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za dopuszczeniem strefy mieszkaniowej na działkach 71/7 i 71/8, 
która to była wnioskowana przez mieszkańca miasta?

GŁOSOWANIE  /bez: J. Moćko, nie głosował 1 radny/

  11  głosów za
    4  głosy przeciw
    0  głosów wstrzymujących się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: J. Moćko/ 

  12  głosów za
   0  głosów  przeciw
   4  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVI/735/2008  w  sprawie zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź została 
przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów 
Społecznych na lata 2009 – 2015.

8



Teresa Banaś                  -               Dyrektor MOPS  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Hanna Szotowska - radna
2.   Teresa Banaś - Dyrektor MOPS
3.   Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza
4.   Janusz Gatkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej
5.   Krzysztof Leśniak - MOPS
6.   Ireneusz Gawroński - radny
7.   Marian Kita - radny
8.   Andrzej Świątek - radny
9.   Grażyna Strączek - radna

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  wnioskiem zgłoszonym  przez  radną  Hannę  Szotowską  o 
przełożenie  głosowania  i  poprzedzenie  go dyskusją  na  Komisji  merytorycznej  Rady 
Miejskiej?

GŁOSOWANIE  /bez: J. Moćko/ 

    4  głosy za
  11  głosów przeciw
    1  głos wstrzymujący się

CD. DYSKUSJI

W dyskusji udział wzięli:

1. Anna Ślagórska – Z-ca Burmistrza Miasta
2. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: J. Moćko/ 
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  12  głosów za
    0  głosów przeciw
    4  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVI/736/2008 w sprawie  uchwalenia 
Miejskiej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2009 – 2015  została przez 
Radę podjęta.

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.

Jolanta Moćko                                -              Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Projekt  uchwały  w  sprawie  zamiany  działki  nr  6/2  k.  m.  26  o  powierzchni  5715  m.  kw. 

położonej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi stanowiącej własność prywatną na działkę nr 4/4 oraz 
działkę nr 5/4 k. m. 26 o powierzchni łącznej 4844 m. kw. położone przy ul. 3 Szyb stanowiące 
własność Gminy Czeladź.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Władysław Oczkowicz -       Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej
2. Mirosław Kędzierski - radny
3. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
4. Andrzej Świątek - radny
5. Grażyna Strączek - radna

Jolanta Moćko                               -              Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: S. Święcha/ 

  14  głosów za
   2  głosy  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVI/737/2008  w  sprawie 
zamiany działki nr 6/2 k. m. 26 o powierzchni 5715 m. kw. położonej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi  
stanowiącej własność prywatną na działkę nr 4/4 oraz działkę nr 5/4 k. m. 26 o powierzchni  
łącznej 4844 m. kw. położone przy ul.  3 Szyb stanowiące własność Gminy Czeladź została 
przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zamiany części działek nr 14/2 i 15/2 k. m. 49 o pow. około 4000 
m. kw. położonych przy ul. Staropogońskiej stanowiących własność Gminy Czeladź na działkę 
nr 11 k. m. 23 położoną przy ul. Będzińskiej, działkę nr 13 k. m. 34 położoną przy ul. Szyb 
Jana, działkę nr 43 k. m. 24 położoną  przy ul. Mysłowickiej oraz działkę 13/2 k. m. 6 położoną 
przy  ul.  Asfaltowej  o  łącznej  powierzchni  3961  m.  kw.   stanowiących  własność  osób 
fizycznych.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
3. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
4. Grażyna Strączek - radna

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  

  15  głosów za
    2  głosy przeciw
    0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVI/738/2008  w sprawie  zamiany 
części  działek  nr  14/2  i  15/2  k.  m.  49  o  pow.  około  4000  m.  kw.  położonych  przy  ul.  
Staropogońskiej stanowiących własność Gminy Czeladź na działkę nr 11 k. m. 23 położoną 
przy ul. Będzińskiej, działkę nr 13 k. m. 34 położoną przy ul. Szyb Jana, działkę nr 43 k. m. 24  
położoną  przy ul. Mysłowickiej oraz działkę 13/2 k. m. 6 położoną przy ul. Asfaltowej o łącznej  
powierzchni 3961 m. kw.  stanowiących własność osób fizycznych została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  dopłaty  do  ceny  1  m.  sześciennego   dostarczonej  wody 
wynikającej z taryfy za dostarczoną wodę i odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Czeladź, 
zatwierdzonej uchwalą Nr XXVII/281/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.

Zofia Gajdzik                                 -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej
2. Zofia Gajdzik            -           Kierownik  Wydziału  Rozwoju  Miasta  i  Inżynierii  

Miejskiej
3. Mirosław Kędzierski - radny
4. Jolanta Moćko - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej
5. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
6. Ireneusz Gawroński - radny
7. Władysław Oczkowicz - radny
8. Andrzej Świątek - radny
9. Grażyna Strączek - radna

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XLVI/739/2008 w sprawie  dopłaty do 
ceny  1  m.  sześciennego   dostarczonej  wody  wynikającej  z  taryfy  za  dostarczoną  wodę  i  
odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Czeladź, zatwierdzonej uchwalą Nr XXVII/281/2007  
Rady Miejskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do spraw bieżących.

- Ustalono termin najbliższej sesji Rady Miejskiej na 22 stycznia 2009 r.

- Odczytuje pisma, które wpłynęły do Biura Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym:

• Pismo MZGK z dn. 16.12.2008 r.  do Powiatowego zarządu Dróg w sprawie zapadniętych  
studzienek kanalizacyjnych w jezdni ul. Nowopogońskiej.

• Pismo Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Katowicach z dnia 15 grudnia  
2008 r. o przekazaniu raportu „Stan środowiska w województwie śląskim w 2007 roku”.

• Pismo  MZGK  z  dn.  12.12.2008  r.  do  Komendy  Straży  Miejskiej   w  sprawie  ustalenia  
właściciela nieczynnego pawilonu handlowego przy ul. Nowopogońskiej.

• Pismo Wydziału Gospodarki Nieruchomościami nr BK-N.0058-6/08 z dnia 24 grudnia 2008 r.  
dot. aktualnego stanu realizacji sprawy nr BK-GN.74301-1/08.

• Pismo MZGK z dn. 22.12.2008 r.  do Straży Miejskiej w sprawie interwencji dot. usunięcia  
wymienionych okiem i innych odpadów w rejonie garaży przy ul. Trznadla.

• Pismo  Pana  Krzesisława  Olejniczaka  z  dnia  17  grudnia  2008  r.  z  prośba  o  nakłonienie  
urzędników do wydania decyzji.

• Pismo z dnia 30.12.2008 r. do Pana Ryszarda Liszczyka w sprawie zmian w Regulaminie  
utrzymania czystości i porządku w  gminie.

- Poinformował, ze na ręce Burmistrza wpłynął wniosek Związku Kombatantów Rzeczypospolitej  
Polskiej i  Byłych Więźniów Politycznych o przyznanie Nagrody Miasta Czeladź dla Pani Barbary 
Kruczkowskiej.

Burmistrz Miasta poinformował, iż w dniu dzisiejszym podpisał umowę objęcia akcji  Spółki  
„Tramwaje Śląskie” . 

Radna Grażyna Strączek poprosiła o zamontowanie w przyszłym roku  również w dzielnicy  
Piaski oświetlenia świątecznego.

Odpowiedzi udzieliła Anna Ślagórska -Z-ca Burmistrza Miasta.

Przewodniczący Rady podziękował za całoroczną współpracę i złożył życzenia noworoczne.
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Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XLVI Sesję Rady Miejskiej.

                   PRZEWODNICZĄCY 

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Sławomir Święch

              WICEPRZEWODNICZĄCA

                          Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                                  Jolanta Moćko

Protokołowała:

E. Augustyniak
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